
S SEJE OBČINSKE
KONFERENCE ZKS

O izgubah
in samoprispevku III

Skrbno so člani občinske konference ZKS prislu-
hnili uvodni razpravi na zadnji seji. Ta je bila
podana z vrsto številkami in konkretnimi zaključki,
nanašala pa se je na rezultate in analizo gospodar-
jenja v občini za obdobje prvih treh mesecev tega
leta. Neugodna gospodarska gibanja so »prizadela«
tudi delovne organizacije na območju naše občine.
Ni malo težav pri oskrbi z repromaterialom, z nene-
hnim naraščanjem cen industrijskih proizvodov, v
tem obdobju je bilo zabeleženo tudi večje število
»izgubašev« in sicer 8 gospodarskih organizacij ter
7 negošpodarskih. Pri tem sta po obsegu zaskrblju-
joči le dve in sicer v SCT TOZD Opekarne in v

Komunalnem podjetju Ljubljana TOZD Komu-
nalne gradnje. Pravzaprav se praktično prvič sooča-
mo tudi z izgubami v negospodarstvu npr. v otro-
ških vrtcih. Pobuda in aktivnost občinskega komi-
teja o reorganizaciji otroškega varstva v občini je
naletela na podporo, prav tako pa so razpravljalci
soglašali s predloženimi prizadevanji občinskega
izvršnega sveta v smeri razreševanja perečih gospo-
darskih problemov.

Nedvomno smo z izgradnjo objektov iz progra-
ma obeh samoprispevkov v naši občini pridobili
mnogo in občanov prispevek za dvig družbenega
standarda skozi tako zbrani dinar se je dobro obre-

stoval. Z realizacijo obeh programov smo oziroma
bomo pridobili skupno 26 objektov, so si bili edini
razpravljalci. Izhodišča in okvirni (torej ne še do-
končni!) program izgradnje objektov družbenega
standarda sta že v javni razpravi. Prav je, so bili
odločnega mnenja člani konference, da se ta pro-
gram čimpreje dokončno in dosledno utemelji. V
mislih so poleg namembnosti in šlevila objektov
imeli tudi naslednje predlogc: da se program realno
finančno ovrednoti (na podlagi tekočih cen), da že
sedaj predvidi v oceni vzdrževanje teh objektov in
vir njegovega financiranja, da naj se pri cenzusu
plačnika upošteva povprečni OD, da se olajšave
plačila prenesejo tudi na člane družin z enako
pokojnino, da se v akcijo priprav vključijo tudi tisti
zaposleni v vseh tistih ustanovah, ki so bile do sedaj
zgrajene iz vseh sredstev...

Z jasnimi in prepričljivimi argumenti bomo lahko
realizirali še eno pomembno družbeno akcijo - to
je izglasovanje Samoprispevka III, (referendum naj
lii bil predvidoma v novembru), s tem pa bomo
prispevali k izenačevanju standarda v naši občini, v
našem mestu, so si bili edini rapravljalci.

Občinska konferenca je soglasno podprla tudi
ustanovitev aktiva komunistov neposrednih proi-
zvajalcev, ki bo deloval v okvirih občinske organi-
/.acije ZK, v aktiv pa volijo svojega delegata osnov-
ne organizacije iz 37 delovnih organizacij.


